
 
 

 

 
Dagordning för ordinarie årsstämma för  

Brf Höstfibblan 8     

23 april 2018 

 
Plats: Grindtorpskyrkan  
Tid : 19.00 
 

1 Extrastämman öppnas 

2 Val av stämmoordförande 

3 Godkännande av dagordningen 

4 Val av stämmans protokollförare 

5 Val av rösträknare och justeringsman 

6 Fastställande huruvida årsstämman blivit stadgeenligt utlyst 

7 Fastställande av röstlängd 

8 Redogörelse för årsberättelsen och årsredovisning 

9 Föredragning av revisorsberättelsen  

10 Fastställde resultat- och balansräkning 

11 Beslut om resultatdisposition  

12 Frågan om styrelseledamöterna ansvarsfrihet 

13 Arvoden för styrelseledamöter resp. valberedning 

14 Val av styrelseledamöter och suppleanter, se valberedningens förslag:  

15 Val av revisor och revisorssuppleant 

16 Val av valberedning 

17 Motioner från medlemmarna:  

a) balkong åt medlem , b) uppfräschning av en trappuppgång 

18 Information från styrelsen 

19 Stämman avslutas. 

 





































Täby 2018 03 29

Valberedningens förslag till styrelseledamöter i Brf Höstfibblan 8 under perioden 2018 - 
2019

Styrelsen har under det gångna året bestått  av sex ordinarie ledamöter och en suppleant. Av de 
ordinarie ledamöterna valdes vid stämman 2017 Michael Godberg, Karl Holmqvist och Camilla 
Heise Lövgren till ledamöter under en mandattid på två år. Dessa styrelseledamöter är ej föremål 
för omval. Håkan Bager, Per Hamsten, Karolina Larsson valdes år 2016 till ledamöter under en 
mandattid på två år. Dessa är således föremål för omval vid stämman 2018. Avsägelse föreligger, 
på grund av avflyttning, från Per Hamsten. Till suppleant för ett år valdes Oskar E Nilsson. 
Enligt svaren på utsänd enkät inför 2017 års stämma ansågs det att styrelsen bestod av för många 
ledamöter.   Hänsyn har tagits till detta önskemål av valberedningen även i år och förslaget till ny 
styrelse  är fortsatt sex ordinarie ledamöter och en suppleant. Ett kvarstående önskemål är att på 
sikt komplettera styrelsen med en byggtekniker med erfarenhet från fastighetsbranschen.

Som ordinarie ledamöter under kommande tvåårsperiod kvarstår

Michael Godberg
Karl Holmqvist
Camilla Heise Lövgren

Till ordinarie ledamöter under kommande tvåårsperiod föreslår valberedningen 

Håkan Bager omval
Karolina Larsson omval 
Elisabeth From nyval

Till suppleant under ett år föreslår valberedningen

Oskar F Nilsson omval

Valberedningen har bestått av

Hans Malmborg Lars Erik Ekström Andre Horvath
Sammankallande



 
 

 

Motion 1  
 
Elias Tavsan motionerar:  
Vi bor i en 4a 90 kvm  på Östra Banvägen 1 trappa upp. Vår 
mäklare värderade den nyligen. Vi tror att en investering i en 

balkong till vår bostad gynnar föreningens ekonomi på kort och lång 

sikt. 
  

Mäklaren sa uttryckligen att ett intresse/värde på en bostad 

med/utan balkong brukar vara stor när det redan finns lägenheter i 
samma hus med balkonger. Det gynnar föreningen så klart i 

samband med försäljning. Vi funderar på att sälja som småningom/ 

nästa år och skulle vilja övertyga föreningen om att en investering i 
en balkong hade varit win/win för föreningens ekonomi i en 

försäljning. Kan ni tänka er investera i en balkong? 

 
 

 

Förslag till beslut:  
Att föreningen investerar i en balkong åt Elias Tavsan som väckt 

motionen. 

 
Styrelsens ställningstagande: 

Styrelsen föreslår avslag av motionen med motiveringen  att  

föreningen inte bekostar enstaka medlemmars önskemål då 
lägenheterna en gång i tiden köptes i befintligt skick.  Varje 

medlem får stå kostnaderna av bygglov och byggande av balkong. 



 
 

 

Motion 2  
 
 

Sara Federmann, Korsvägen 16 motionerar om att få måla om 
entrén av korsvägen 16. 
 
 
 

Förslag till beslut:  
Att föreningen rustar upp entrén av Korsvägen 16. 
 
Styrelsens ställningstagande: 
Styrelsen föreslår avslag av motionen med motiveringen  att 
detta kommer genomföras i enlighet med gällande 
underhållsplan. 


